
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 19 juni 2017 

Afwezig: Wilmy van de Beek, Linda van Borssum, Fons van Harten 

Afgemelde gast: Stefan Fiddelaar 

 

1. Opening: 

Chris van Tilborg meldt de afwezigen en heet ons allen welkom. 

 

2. Vaststelling agenda: we voegen toe punt 3.3.: niet- doorgestuurde post. 

 

3. Verslag en afsprakenlijst: 

Het verslag heef via mailverkeer de nodige mutaties ondergaan, is derhalve nu goedgekeurd 

en de secretaris zal het verslag doen plaatsen op onze website. 

Afsprakenlijst: 

Edwin van Harten meldt de bijeenkomst van platform mantelzorg en de uitgebrachte 

evaluatie. De laatste bespreken we later. 

Edwin van Harten en Chris van Tilborg hebben een gesprek gehad met wethouder Gerritsen 

over het sportbeleid, omdat de termijn voor een advies te kort was. 

Fons Kortrijk heeft een reactie gestuurd op het centrumplan. 

Edwin van Harten heeft een bijeenkomst bijgewoond van de adviesraden Foodvalley over de 

eigen bijdrage. 

Chris van Tilborg heeft kennisgemaakt met de nieuwe voorzitter van het diaconaal platform. 

Chris van Tilborg heeft contact gehad met de kwartiermaker van Stroud. Hij heeft onze 

wensen kenbaar gemaakt. 

Op 3 juli organiseert SWP een inspiratiemiddag. Edwin van Harten geeft zich op. 

Op 4 september belegt de gemeente een bijeenkomst over actie tegen laaggeletterdheid. 

Mogelijk gaat Chris van Tilborg daarheen. 

Post: 

- Vacature bij SWP 

- Notitie laaggeletterdheid 

- Artikel van Gino Hartgers (heeft ieder in zijn bezit) 

- Bedankje van Martin Prins 

 

4. Werkgroepen: 



- Wmo: deze werkgroep is bezig met de wijziging op de verordening. Een deel van het 

gesprek met de nieuwe beleidsmedewerkers, met name Tineke Hoogendijk, zal daarover 

gaan.  

- Jeugd: wacht op een uitnodiging van Buurtzorg Jong. 

-  De resultaten van de dialoogtafel zijn openbaar. Edwin van Harten zal ze e-mailen naar 

de werkgroepleden. 

 

4.2. Communicatie: 

Helaas is Wilmy van de Beek hedenavond verhinderd en dat maakt besluitvorming lastig. 

Jaap Plomp doet kort verslag van de bespreking met Erika van de Veen. Zij heeft beloofd dat 

ze aangeleverd materiaal binnen 24 uur op de website plaatst. Aan ons om ervoor te zorgen 

dat we aanleveren. In een aantal gevallen lijkt ons de omweg via Wilmy van de Beek 

overbodig: Jaap Plomp kan zelf de verslagen en  adviezen doorsturen. Voor het overige is het 

zaak zoveel mogelijk actueel te blijven. 

Wel vragen we ons af wat we nu eigenlijk met de website willen (die nu overigens sexyer 

oogt). Het aantal bezoekers is gering. Wat heeft de Puttense bevolking er te zoeken? We 

overwegen een vraag- c.q. meldfunctie. Dan kan er een vorm van dialoog met onze 

doelgroep ontstaan. We nemen dit mee naar de volgende vergadering. 

De komende maanden reiken we geen kers met taart uit. In augustus kijken we naar 

kandidaten voor de rest van het kalenderjaar. Chris van Tilborg roept de vergadering op te 

komen met onderbouwde suggesties. 

 

4.3. Financiën: Sybrecht van der Veen kan en heeft niets te melden. Overzichten ontbreken. 

We gaan er op het volgende DB aandacht aan besteden. 

 

4.4.  Secretariaat: we besluiten het jaarverslag te sturen naar omringende raden. Voor het 

overige van ons netwerk, moeten we nog even wachten op een reactie van B&W. Jaap Plomp 

zal informeren wanneer wij dat kunnen verwachten. 

 

5. Overleg met gemeente: 

We heten de nieuwe medewerkers, Marie-José Hermans, Richard Brouwer en  Tineke 

Hoogendijk welkom; we stellen ons kort aan elkaar voor. Tineke Hoogendijk zal ons de 

portefeuilleverdeling doen toekomen. 

Met Tineke Hoogendijk nemen we verordening Wmo door. De verordening van 2016 gaan 

gemeenten wijzigen en die wijzigingen moeten zij toetsen op juridische consequenties. Er is 

een concept. De grootste wijziging is de grotere rol voor de gemeenteraad. Daarnaast volgt 

een inspraakprocedure voor alle inwoners (6 weken). Het college stelt het concept vast, na 

de inspraakronde gaat het weer naar het college en dan naar de gemeenteraad. De 

participatieraad gaat adviseren, want er is sprake van uitvoerings- en beleidsregels. 

Onderdeel van de verordening is de eigen bijdrage. Kort geleden heeft Martijn van 

Wietmarschen daar een memo over opgesteld. Hij is geprezen om dit rapport, maar de 

partijen in de gemeenteraad stelden toch voor “aan de knoppen te gaan draaien”. Tineke 

Hoogendijk geeft aan dat we de discussie niet opnieuw gaan voeren; we kunnen een 

toelichting op de verordening verwachten. 



We hebben nog geen reactie ontvangen op ons advies over de tegemoetkoming chronisch 

zieken en gehandicapten. We zijn benieuwd naar de motieven om zaken uit ons advies wel, 

dan niet over te nemen. Tineke Hoogendijk wil dit graag doorspreken met de werkgroep 

Wmo. Staande de vergadering worden afspraken gemaakt. 

 

Cliëntervaringsonderzoek 2016: 

De gemeente wil graag verdiepingsvragen stellen. Als het onderzoek definitief is, zullen wij 

advies uitbrengen. Chris van Tilborg stelt voor het onderwerp vervoer op te nemen (was al 

verzocht voor de vorige). Hoewel het verschijnsel moeilijk is te onderzoeken, meent Tineke 

Hoogendijk dat van zorgmijding in Putten niet of nauwelijks sprake is. De gemeente wil wel 

onderzoeken hoe mensen afwijzingen ervaren en wat hun reactie is. (open vragen). De 

participatieraad pleit voor de aanwezigheid van derden bij het keukentafelgesprek en hij 

roemt de inzet van Stimenz hierin. Het is moeilijk te achterhalen hoe groot de rol van 

Stimenz moet zijn. Tineke Hoogendijk kan wel uitzoeken hoeveel keukentafelgesprekken 

hebben plaatsgevonden. 

 

6. Bespreekpunten: 

6.1. overleg met gemeente: Chris van Tilborg doet kort verslag. Behalve de nieuwe 

beleidsmedewerkers, heeft hij ook kennis gemaakt met een nieuwe consulente: Ellen van 

Eeuwen. We zullen te zijner tijd de consultenten op onze vergadering uitnodigen. 

6.2. burgerplatform: Jantine Dekker heeft Lydia Jansen gepolst. Zij is niet beschikbaar. Dat 

betekent dat we in augustus een nieuw onderwerp moeten kiezen. (iets met jeugd en 

ouders, workshops). 

6.3. planning en adviezen: we nemen het overzicht door. 

a. centrumplan: ligt bij Fons Kortrijk, 

b. cliëntervaringsonderzoek: besproken met Tineke Hoogendijk, ligt nu bij werkgroep Wmo 

c. adviezen aan politiek: de politiek heeft nog niet gereageerd. We polsen eens links en 

rechts. 

d. Marap: er liggen vragen: de keus van de begeleiding, een structureel hoger budget, de 

mogelijkheden van een kortdurend verblijf, overgehouden geld…. De werkgroep Wmo neemt 

ze mee naar het overleg met Tineke Hoogendijk. 

 

7. Kennisoverdracht: 

Chris van Tilborg roept ons op ons te bezinnen over behoud van kwaliteit. Hoe maken we 

elkaar en onszelf wijzer? Een heidag? We komen er in augustus op terug. 

 

8. Rondvraag: 

Jantine Dekker stelt voor de komende vergadering onze werkwijze te evalueren. De 

vergadering gaat akkoord. 

 

9. Sluiting: Chris van Tilborg sluit de vergadering om 21.53 uur. 

 

Jaap Plomp 

secretaris. 

 



 


